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		Výtvarné kurzy nejsou utopií
	

		
		








 
Znáte Karlův most v Praze? Pravděpodobně ano. A byli jste jej někdy navštívit osobně? Je to jedinečná památka, kterou chtějí vidět miliony lidí z celého světa, a pokud se odhodlají po mostě projít, pravděpodobně nepřehlédnou tamní umělce, kteří tu prodávají svá malířská díla, a někteří je dokonce vytvářejí na počkání. Chcete namalovat osobní portrét či karikaturu? Proč ne? Posaďte se k nám na židli a za dvacet minut máte podobiznu vystřiženou, jako ze žurnálu.

[image: žena na obraze]

Umět malovat tak, že budete posedávat na Karlově mostě a budete vytvářet přímo excelentní malby, by chtěl umět kde kdo. Možná snad dokonce každý. Kdybychom i vám nabídli, že budete kráčet ve stejných šlépějích, jako nejúspěšnější malíři všech dob, možná, že byste se nad tím alespoň zarazili a zamysleli. Ano, taková možnost skutečně existuje, a prvním krůčkem k ní jsou výtvarné kurzy v Praze. Nejsou sice vedené přímo na Karlově mostě, ale kdo ví, třeba v rámci výuky se tam jednou přemístíte.

[image: malování obrazů]

Víte o tom, že každý má v sobě talent být malířem, a že stačí jej probudit, a hlavně vědět, jak? Talent je dar od Boha, mimochodem, ve skutečnosti jsou od Boha obdařeni talentem všichni, a sice talentem na všechno – na krásu, radost, milování, tvorbu, ale i na destrukci a zlobu, záleží jen na tom, co v sobě chcete probudit.

Výtvarný kurz v Praze se zaměřuje zpočátku na to základní, na osvojení a pochopení některých technik, a ty lze pak rozvíjet až třeba do mistrovské podoby. Jediné, co potřebujete, je dostatek trpělivosti a píle, ostatně, ani Mozart si nesedl ke stolu jako batole, aby začal skládat svůj koncert pro hoboj a orchestr C Dur, musel začínat postupně, a postupoval pak dál a dál dle svého vnitřního nastavení.

Každý je jedinečný – uvědomte si také, že každý má svůj styl, a že je jedinečný a neopakovatelný. Zapamatujte si, že Claude Monet a Rembrandt Harmenszoon van Rijn, oba dva světově proslulé legendy, nemalovali stejně, každý měl svůj styl, své nálady, náměty, inspirace i techniku. A totéž se týká i vás. Výtvarný kurz vás jen nasměruje a probudí ve vás to, co ve vás stále dříme.
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		Díky hypotéce si můžete spravit úplně vše
	

		
		



 

Každý touží po nějakém snu, protože každý si přeje mít novou kuchyň, novou ložnici, novou koupelnu, nový obývák a prostě veškeré náležitosti, které prostě doma máme, ale prostě na to nemáme finance. Já prostě si pořád dokola říkám, jak to prostě udělám, abyste konečně měli to, co si přejete, a konečně to, co opravdu chcete doma mít. Pořád si prostě všechno říkáte, že doma je velice staré, opotřebené a už nefunkční, a chcete prostě změnu. To nám samozřejmě pomůže nějaká půjčka. Pokud samozřejmě máte záznam v registru, tak rozhodně na banku zapomeňte, protože banka vás rovnou zamítne. Takže zkuste opravdu něco jiného, abyste si tady tohle mohli všechno, co si přejete, prostě splnit. 

[image: Peníze ]

To všechno vám prostě splní hypotéka bez registru Americkahypoteka. Protože opravdu tahle je skvělou volbou, abyste si mohli spravit kuchyň, obývák, ložnici, pokoj a všechno, co je prostě doma staré. Samozřejmě je potřeba, abyste ručili svojí vlastní nemovitostí, a výhodou téhle půjčky opravdu je, když budete prostě splácet měsíčně kolik vy sami budete potřebovat. 

[image: Peníze ]

Splátku si můžete určit na kolik let chcete, takže prostě všechno je velice výhodné, takže rozhodně si můžete konečně spravit ty vaše místnosti tak, jak si budete přát a tak, jak budete chtít, protože konečně se vám díky téhle skvělé nebankovní hypotéce prostě splní váš sen o novém bydlení, který si prostě nově upravíte, opravíte a změníte v lepší, protože opravdu, když bydlíte ve starém, tak se vám prostě nelíbí to prostředí, a chce to prostě opravdu velkou změnu. Protože když tu změnu uděláte, tak se budete cítit mnohem lépe, a najednou zjistíte, že opravdu jste udělali to nejlepší, co jste v životě mohli udělat, a to je, že jste si prostě spravili dům. Spravený dům vždy vypadá lépe, protože když v domě uděláte změnu, tak hned vás rozzáří krásné pozitivum, které by vám dům, ve kterém žijete měl dát. 
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		Chcete se naučit plavat?
	

		
		



 
Plavání se učí už na základní škole
 Většina základních škol pro svoje žáky už ve druhé třídě organizuje kurzy plavání, kterých se děti účastní. Na kurzech by si měly osvojit základní techniky plavání, ale ne všem dětem vyhovuje skupinové plavání. Některé děti potřebují více času na to aby si získaly kladný vztah k vodě. Některé z nich se naučí plavat třeba s rodiči, ale mnohé zase ne, protože rodiče nevolí zrovna nejlepší techniky učení a děti dokonce stahují pod vodu. To logicky vede ke strachu z vody což jen zhorší učení plavání.

[image: žena bazén]

Individuální výuka plavání v Praze https://plaveckytrener.cz/ je daleko lepší pro případ, že se chcete naučit plavat. Trenér se vám bude věnovat individuálně, takže budete mít víc prostoru nejen na dotazy, ale in a odbourávání strachu z vody a na plivování techniky jednotlivých plaveckých stylů. Osvojit si základy plavání je vždycky lepší individuálně, protože ne každý je pohybově nadaný a zvládne v kurzu s větším počtem účastníků postupovat stejně rychle jako ostatní.

Umět plavat je dobré nejen pro kondici, ale i pro zdravou páteř. Problémy s páteří trápí mnoho lidí napříč věkovými kategoriemi. U dětí za to většinou může nedostatek pohybu, těžké školní tašky a vadné držení těla. U dospělých jde také o nerovnoměrné zatěžování páteře a o se dané zaměstnání. Dostatek pohybu páteři rozhodně neprospívá, protože ochabují svaly nejen na řádech, ale i v břišní dutině. A ač se to mnoha lidem nezdá, pro zdraví zad je nutné mít v kondici břišní svaly, protože právě ty drží záda ve vzpřímené poloze.

[image: děti plávání]

Plavání je jedním z nejlepších druhů pohybu, který člověk může dělat. Plaváním posílíte všechny důležité svaly, naučíte se správně dýchat a uvidíte lekci za lekcí, jak se váš stav zlepšuje. Neváhejte a zapište se do kurzu plavání, které vám pomohou zlepšit fyzičku i zdravotní stav, stojí to za to.
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		Půjčka pomůže
	

		
		



 
Kdo nemá peníze, to je docela obyčejný chudák. Protože mu chybí peníze. A protože mu chybí to, co by si za ně koupil, kdyby je měl. Každý tak chce mít peníze. Ale spousta z nás je nemá, ani když se o to moc snaží. Pracujeme, ale co z toho kolikrát máme? Skoro nic. Jenom almužnu, se kterou prý máme vyžít. Ale nevyžijeme. Je tak draho, že to s normálním platem člověka někdy nejde. A čím horší práci máme, tím je to horší. Rukama se moc peněz nevydělá. A kdo si nevydělá, ten skoro nic nemá. A když něco má, pak nejspíš dluhy. Tak už to chodí. Ale dluhy se musí platit, a když není čím? Jak potom sehnat víc peněz a mít na to placení dost? Chcete mít víc peněz? 

[image: dolary americké]

A chcete jich mít hodně? Tak to abyste si je vydělali. Ale já vás neprovokuju. Dobře vím, že to někdy nejde. A tak vám aspoň něco poradím. Poradím vám, ať si zkusíte vzít půjčku. Někdy to pomůže. Půjčkou všechno zaplatíte. Jenom jí potom taky musíte vrátit. A tak o ní někde požádejte. A na co byste se měli připravit? Na to, že vám jí třeba taky nedají. Záleží na úřednících v bance, jak posoudí vaší situaci. A jestli to risknou a půjčí vám nebo ne. Třeba to vyjde. 

[image: jedno euro]

A pak budete mít peněz dost. A třeba to taky nevyjde a zůstanete chudí. Ale tak to prostě je. Dokud peníze nedržíte v ruce, je to špatné. A aby to špatné nebylo, co to zkusit u nebankovní společnosti? Možná vám vyjde například americká hypotéka nebankovní a pak už budete v suchu. Tak se dají sehnat ty peníze, které vám možná zrovna chybí. A když je dostanete, budete zase mít na to, na co peníze normálně nemáte. Nebankovní hypotéka je zkrátka pro nás někdy štěstí v neštěstí. Ta nás může zachránit. Můžeme jí dostat nadlouho a můžeme jí splácet po malých částkách a s malými úroky. A to jen za to, že dáme jako záruku nějaký objekt, co ho máme. I za to nám nebankovní společnost pomůže, aby nám nebylo nejhůř.
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		Každému někdy nestačí peníze
	

		
		



 
Znáte někoho, kdo má, vždycky měl a vždycky taky bude mít dost peněz? Myslím, že ne. Těch, kteří peníze vždy v dostatečném množství měli a mají, není zase až tak moc, a záruka, že je člověk bude mít i v budoucnu, v naší společnosti chybí. Ani ti, kdo jsou na tom finančně dobře, nemají jistotu, že to tak vždycky zůstane.

A tak prostě nějaké peníze míváme, ale že bychom s nimi vždy vystačili, to se tvrdit nedá. A kdo to tvrdí, nejspíše lže. Stává se sice, že bez problémů zaplatíme všechno, co se zaplatit má, a třeba si i ještě něco našetříme, ale pravidlem to není. A kdo ví, co nám přinese budoucnost.

[image: cizí mince]

A tak už někteří z nás zažili situace, v nichž si museli navíc ještě půjčovat, aby svou existenci zvládli. A nelze doufat v to, že by se to neopakovalo i u ostatních lidí i nadále. Vždycky tu zřejmě bude někdo, kdo bude mít větší potřebu peněz, než kolik si dokáže vydělat a našetřit.

A když tedy dojde na půjčky, sháníme finanční ústav, který by nám pomohl. Třeba nějakou banku, která avízuje, že nám lidem finanční prostředky půjčí. Jenže když ji oslovíme… Chyba lávky. Kdejaká inzerovaná nabídka půjčky sice vypadá hezky, ale bohužel ji provázejí i často nesplnitelné podmínky, a tak mnozí žadatelé jednoduše neuspějí. Když to vypadá, že možná nebudou ochotni nebo schopni splácet, je po nadějích.

[image: cizí bankovka]

A tak je dobře, že máme na našem finančním trhu i nebankovní hypotéky. I za ty se musí pochopitelně ručit, i za ty se platí úroky, což je prodražuje, ale tyto mají ve srovnání s bankovními půjčkami přece jenom přinejmenším jednu zásadní přednost. A to tu, že se za ně ručí nemovitostí, a tudíž tu mohou uspět i v jiných ohledech nedokonalí žadatelé, kteří nějaký nemovitý majetek mají.

A tak není problém sehnat třeba i velké peníze. Které se pak mohou splácet i po hodně dlouhou dobu, čímž jsou takové nebankovní hypotéky snadno zvladatelné.
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		Chystáte nějakou akci?
	

		
		



 
Od jara do podzimu to v moha městech žije. Konají se nejrůznější festivaly, koncerty, výstavy, workshopy, ale také akce s jídlem a pitím. Můžete si tak pod širým nebem užít krásné chvíle pohody ať už se vypravíte na koncert nebo chcete ochutnat nějaký guláš v místní soutěži o nejlepší guláš. Všechny akce jsou hodně navštěvované, protože každý si chce nějak užít krásné počasí, tak proč rovnou nespojit příjemné s užitečným?

Nejen akce pořádané pro veřejnost se konají nejčastěji pod širým nebem. Populární jsou svatby právě mezi květnem a zářím, kdy svatební sezóna dosahuje svého vrcholu a pomalu končí. Svatba je neopakovatelný zážitek, který chtějí novomanželé sdílet nejen s rodinou, ale i s přáteli, a proto chtějí mít co nejkrásnější svatbu. Velice oblíbené jsou v posledních letech svatby pod širým nebem, díky čemuž si navíc užijete večerní romantickou atmosféru.

[image: party stan]

I oslavy narozenin se často konají v různých zahradních sálech nebo přímo venku. Bohužel ne vždycky máte jistotu že vám vyjde počasí, a tak se může stát, že budete muset hledat kde se schovat před deštěm. Proto je nejlepší řešení mít připravené party stany, kam se v případě potřeby schovají všichni včetně nábytku a občerstvení.

[image: ženich a nevěsta]

Počasí vám nevyjde?
 Toužíte po tom aby se vaše akce konala v určité datum, ale víte že vám sluníčko svítit nebude? Nemusíte to odkládat až bude lepší počasí, ale můžete si rovnou akci udělat ve stanu. Prohlédněte si fotografie ze zahraničí, kde jsou oslavy i svatby pod stanem velice žádané. Stačí je hezky vyzdobit a máte svatbu nebo narozeninovou oslavu v úplně jiném stylu. Pokud vás zajímá jaká je za pronájem party stanů cena https://www.partystanyaz.cz/pronajem.html, kontaktujte nás a my vám pošleme cenovou kalkulaci podle toho kolik stanů bude potřeba a zda budete chtít i podlahy nebo nábytek. Ani na tyto položky byste zapomínat neměli, abyste si akci užili pěkně v suchu.
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		Kindergeld – příspěvek pro děti
	

		
		



 
Slyšeli jste už někdy o kindergeld? Kindergeld je možnost, jak můžete získat příspěvky pro vaše děti, a to v částce několika desítek eur. Pokud pracujete v Německu nebo zde žijete, zbystřete, protože tento článek je určený přesně pro vás.

[image: německá vlajka]

Jestli máte nezletilé děti, které stále mají nárok pobírat příspěvek, neváhejte si o něj zažádat. O příspěvek si může zažádat ten rodič, který má v Německu trvalou adresu anebo zde pracuje, a tím pádem odvádí i v Německu daně. Ale jak je to, pokud jste například rozvedení? Nevadí. I tak máte nárok na příspěvek, a to i v případě, kdy děti žijí například u matky, ale v Německu pracuje otec., V takovém případě ale musí o příspěvek zažádat matka, ne otec, i když to v Německu pracuje on. V takovém případě můžete využít kindergeld online, což vám hodně usnadní práci.

O příspěvek můžete zažádat, pokud máte neplnoleté dítě, tedy pokud mu nebylo ještě osmnáct let. Po tomto věku můžete o příspěvek zažádat jen pokud dítěti nebylo ještě 21, a je zároveň registrované na úřadě práce jako uchazeč o zaměstnání. Pokud i po osmnáctém roku dále studuje, máte nárok pobírat kindergeld až do věku jeho 25 let. Ve vyšším věku může pobírat příspěvek jen ten, který má závažné zdravotní nebo mentální postižení, a toto postižení vzniklo před dosažením 25 let.

[image: Německo]

Výše kindergeld je 250 euro na každé dítě již od roku 2023. V roce 2024 je výše příspěvku stejná.

Pokud pobíráte příspěvky na dítě v České republice, nemůžete zároveň pobírat i kindergeld v Německu. Skutečnost, že podobný příspěvek nepobíráte, musíte doložit potvrzením z českých úřadů, takže tohle nařízení se vám jen tak obejít nepodaří.

Kindergeld vám může být vyplacený zpětně, a to až půl roku nazpět, takže určitě neváhejte, a zažádejte si o něj co nejdřív. Stejně tak pokud se vám narodí dítě, máte totiž na příspěvek nárok hned ten měsíc, co se narodí.
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		I vaše kuchyně může vypadat skvěle
	

		
		



 
Spousta rodin má své oblíbené recepty, které si připravují stále dokola. Radost z vaření a pečení ale může kazit starší linka, která už nevypadá dobře, a hlavně neodpovídá tomu, co byste teď potřebovali aby měla nebo uměla. Dnešní moderní linky umí perfektně využít celý prostor, takže se do nich vejde všechno co potřebujete a to i když nemáte samostatnou spíž, kam byste tyto věci mohli jinak ukládat.

[image: moderní linka]

Starší linky jsou problémem z mnoha důvodů, protože kromě toho že už nevypadají hezky mohou také ztěžovat přípravu jídel. Pokud máte opravdu starou linku, která je v bytě ještě třeba po vašich prarodičích a nebo jste zatím neměli finance na rekonstrukci domu, budete potřebovat novou linku, protože ta starší může být i nízká a může mít malou pracovní plochu. Ideální je nechat si vyrobit linku na míru, protože tento typ linek je vyráběný přesně pro určený prostor a nikoliv jako sériová výroba.

[image: nová kuchyně]

Vyrobíme cokoliv
 Nezáleží na tom jestli se vám líbí styl provence a nebo dáváte přednost modernímu designu, protože zvládneme oboje. Vyrobíme vám klasiku v podobě rustikální kuchyně a zvládneme i kombinaci stylů. V nové kuchyni se vám bude vařit daleko lépe a snáz, tudíž není na co čekat. Nemyslete si že nová linka musí stát stovky tisíc. Existují materiály které jsou drahé, ale jsou i cenově dostupné, díky čemuž si linku může dovolit úplně každý.

Využijte tuto možnost a nechte si vyrobit linku, protože si můžete vybrat design, barvy i úchyty a dokonce i vychytávky jako například úložné košíky nebo vysouvací díly na koření. Používá se při tvoření kuchyně konfigurátor, takže hned uvidíte co jste si vybrali. Jednotlivé komponenty je možné vyměnit za jiné, takže během tvorby návrhu máte prostor pro změny. Dopřejte si novou linku, která změní váš vztah k vaření – v nové kuchyni vás bude vaření bavit daleko víc.
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		Reklama pomocí propagačních předmětů
	

		
		



 
Podle studií jsou propagační, nebo chcete-li reklamní předměty jednou z nejefektivnějších a nejrozšířenějších forem reklamy. Je to ale vcelku logické. Reklamní předměty většinou poskytujete svému okolí zdarma. A ukažte nám někoho, kdo nemá rád, když dostane cokoliv zdarma.

Propagační předměty jsou skvělé v tom, že mají vysokou návratnost investice, kterou investujete do jejich výroby. To je činí vysoce efektivními. Pokud zvolíte ty správné reklamní předměty s potiskem vaší firmy, budou je potencionální zákazníci, nebo vaši stávající zákazníci využívat opakovaně. A využíváním reklamního předmětu budou vlastně propagovat vaši firmu, a to i na místech, kam by se jiné formy reklamy nebo média neměli šanci dostat.

[image: marketing]

Jaké reklamní předměty máme? Reklamních předmětů je celá řada. Trička, mikina, čepice, látkové tašky, papírové tašky, hrníčky, láhve na pití, tužky, pera, placky, klíčenky, USB disky, sluchátka, sluneční brýle, hračky nebo i třeba potraviny. Jak vidíte, reklamní předmět můžete vytvořit prakticky z čehokoliv.

[image: trička]

Jak s reklamními předměty začít? Nejprve si stanovte rozpočet, který na tento směr marketingu vyčleníte. A dle toho si vyberte, jaké reklamní předměty necháte vyrobit. Pokud máte nižší rozpočet, nechte vyrobit třeba reklamní tužky. Pokud máte rozpočet vyšší, nechte vytvořit třeba mikiny s potiskem vaší firmy.

Vyberte si také kvalitní firmu, která vám předměty vyrobí. Předměty budou propagovat a reprezentovat vaši firmu, a určitě nechcete, aby bylo logo vaší firmy vyraženo na předmětu, který bude mít pochybnou kvalitu.

Zjistěte si také, jaký typ propagačního předmětu by měl největší úspěch v okruhu vašich zákazníků. A taky samozřejmě který by nejvíce využívali. Dobré bude, pokud se bude reklamní předmět tématem dotýkat toho, co vaše firma nabízí, například když firma s elektronikou vyrobí reklamní USB disky, ale není to podmínkou.
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Mnoho lidÃ si myslÃ, Å¾e lÃ¡ska je opravdu krÃ¡snÃ½ cit. Podle mÃ©ho nÃ¡zoru tohle je pravda, protoÅ¾e prÃ¡vÄ› ÄlovÄ›k jenom dÃky lÃ¡sce mÅ¯Å¾e poÅ™Ã¡dnÄ› Å¾Ãt. A mÄ› opravdu hodnÄ› bavÃ, Å¾e lidÃ© se takÃ© mohou zamilovat. Podle mÃ©ho nÃ¡zoru, kdy se lidÃ© zamilujÃ, tak takÃ© vlastnÄ› jsou takovÃ© Å¡Å¥astnÄ›jÅ¡Ã a takÃ© vÃce zÃ¡Å™Ã. NapÅ™Ãklad moje maminka stÃ¡le dokola opakovala, Å¾e ona vÅ¾dycky na mÄ› poznÃ¡, kdyÅ¾ jsem opravdu hodnÄ› zakoukanÃ¡ a nebo zamilovanÃ¡, ale na jednu stranu uznÃ¡vÃ¡m, Å¾e moje maminka mÄ›la vÅ¾dycky pravdu. Tedy jÃ¡ jsem byla spÃÅ¡e zamilovanÃ¡ jenom tak dvakrÃ¡t a nebo maximÃ¡lnÄ› tÅ™ikrÃ¡t. Nebyla to tak extra velikÃ¡ lÃ¡ska jako tÅ™eba zaÅ¾ila moje maminka s tvÃ½m otcem, ale i tak to moje maminka mÄ› poznala, Å¾e vÅ¾dycky kdyÅ¾ jsem tÅ™eba zakoukanÃ¡ do nÄ›kterÃ©ho kluka.

[image: Od lÃ¡sky aÅ¾ ke svatbÄ›. ]

A jednu velkou lÃ¡sku jsem poznala asi aÅ¾ v devatenÃ¡cti letech anebo ve dvaceti letech, kdy jsem potom studovala stÅ™ednÃ Å¡kolu, byla uÅ¾ jsem v poslednÃm roÄnÃku a tam jsem se prÃ¡vÄ› zamilovala. OvÅ¡em ale jak uÅ¾ to tak bÃ½vÃ¡, tak prvnÃ lÃ¡ska bÃ½vÃ¡ opravdu ta nejkrÃ¡snÄ›jÅ¡Ã, ale takÃ© je potom nejvÃce bolestivÃ¡. JÃ¡ jsem spÃÅ¡e takovÃ½ romantickÃ½ typ, lehce se zamiluji, takÅ¾e to nakonec dopadlo tak, Å¾e se mnou kluk ve ÄtvrtÃ©m roÄnÃku chodil asi jenom pÅ¯l roku a potom se mnou rozeÅ¡el. Bylo to pro mÄ› opravdu hroznÃ© a jÃ¡ jsem snad asi Å¡est nebo sedm mÄ›sÃcÅ¯ byla opravdu smutnÃ¡ a nalomenÃ¡.

[image: LÃ¡ska je lÃ¡ska. ]

No, mÄ›la jsem zlomenÃ© srdce. NevÄ›dÄ›la jsem, co mÃ¡m dÄ›lat, a tak maminka mÄ› stÃ¡le uklidÅˆovala, Å¾e pro jedno kvÃtÃ slunce nesvÃtÃ a aÅ¥ nebreÄÃm, Å¾e si najdu jinÃ©ho partnera. Byla jsem asi rok sama a myslela jsem si, Å¾e uÅ¾ asi nikoho nenajdu. JÃ¡ vÃm, je to naivnÃ, Å¾e v jednadvaceti letech Å™Ãkat, Å¾e uÅ¾ se nikdy nezamiluji. SamozÅ™ejmÄ›, Å¾e mÄ› to potkalo, ale aÅ¾ o rok pozdÄ›ji a musÃm uznat, Å¾e jsem byla opravdu hodnÄ› nadÅ¡enÃ¡ a spokojenÃ¡. ProtoÅ¾e se svÃ½m partnerem, kterÃ©ho jsem potkala ve dvaceti tÅ™Ã letech, tak jsme spolu uÅ¾ Å¡est let a nynÃ uÅ¾ plÃ¡nujeme takÃ© svatbu. Je to moje lÃ¡ska a myslÃm si, Å¾e nÃ¡m tohle vydrÅ¾Ã, i kdyÅ¾ jsem jeÅ¡tÄ› pÅ™edtÃm mÄ›la dva vztahy, ale nebyly tak silnÃ©, jako je tento.Â 
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